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PROTOKOLL KRETSSTYRET   

KS-møte nr. 1/2023 

 

Møtetid:   Torsdag 19. januar 2023 kl. 17.00 - 20.00 

Møtested:   Idrettens Hus, Ottestad  

  Til stede Forfall Ikke 

møtt 

Leder: Inger Lilleby Fløgum  X   

Nestleder: Jannicke Stenberg Mykkestue  X   

Medlem: Ali Al-Saad            X   

Medlem: Marianne Frantzen  X   

Medlem: Jørn Haakensveen X   

Medlem: Vidar Elda X   

Medlem: Ida Pollestad Brunes  X   

Medlem: Tom Svellet 

Ansattes representant 

X    

Varamedlem:       

Varamedlem: Mette Løhren   X   

Permisjon: Kjetil Korbu Nilsen    

Org. sjef: Tina Thorsen, referent  X   

 

 

 

 

Saksliste:  

S-01 Godkjenne saksliste 

S-02 Godkjenne protokoll 

S-03 Habilitet 

S-04 Mandat Anleggsutvalg og Politisk utvalg  

S-05 Årshjul/årsplan for styrets arbeid  

S-06 Regional plan for klima- energi og miljø fra Innlandet fylkeskommune – planforslag 

på høring        

S-07 Innføring av MyGame i norsk idrett  

S-08 NM-veka 2024       

S-09 Forenklet lovnorm for idrettsråd  
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Sak -01 Godkjenne saksliste 
Sakslisten ble godkjent.  

 

Sak -02 Godkjenne protokoll  

Protokoll fra KS-møte 12/2023 er godkjent.  

 

Sak -03 Habilitet   

Tilstedeværende styrerepresentanter er funnet habile for videre vedtakssaker.  

 

Vedtakssaker 

S-4  Mandat Anleggsutvalg og Politisk utvalg   

Styreleder innledet i saken.  

Mandat Anleggsutvalg ble innlemmet i dette punktet fordi man fant det 

hensiktsmessig å behandle begge forslagene til mandat sammen.  

Derfor er punktet endret til å behandle mandat for Anleggsutvalg og Politisk 

utvalg.  

Begge mandatene er utarbeidet på grunnlag av mal besluttet i styremøte 12/22, 

og tilpasset utvalgenes særegenheter.  

 

Vedtak:  

Forslag til mandat til Anleggsutvalg og Idrettspolitisk utvalg i Innlandet 

idrettskrets ble vedtatt.    

 

S-05  Årshjul for styret arbeid        

Org. sjef innledet i saken.  

Det er ønskelig at styret har sin egen årsplan for representasjon på årsmøter i 

idrettsråd, kretsting, jubileum i idrettslag og oversikt over politiske 

møteplasser.  

 

Vedtak:  

Forslag til årshjul/årsplan ble vedtatt.  

 

S-06 Regional plan for klima- energi og miljø fra Innlandet fylkeskommune – 

planforslag på høring        

Jannicke Mykkestue innledet i saken.  

 

Planen er av stor interesse og kan være viktig for idretten i Innlandet, så 

Innlandet idrettskrets bør sørge for gode innspill til planen. Forslag til 

høringsutkast bør sendes til idrettsrådene i Innlandet og hensyntas i 

besvarelsen.   
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Det foreslås at styret utpeker en ansvarlig som utarbeider forslag til 

høringsutkast og at det fremlegges for gjennomgang og godkjenning i neste 

styremøte.    

 

Forslag til ansvarlig: Jannicke Mykkestue   

 

 

Vedtak:  

Styret godkjente forslag til prosess og gjennomføring ledet av Jannicke 

Mykkestue.   

Forslag til Høringsutkast legges frem i neste styremøte i februar 2023.   

 
 

S-07  Innføring av MyGame i norsk idrett       

Styreleder Inger Fløgum innledet i saken.  

 

Saken og prosess ble diskutert i styret, og det kom mange innspill til innføring 

av MyGame i norsk idrett. Det er en meget kompleks sak og det er mange 

hensyn å ta. Sett i lys av at strømmingen per nå (19. jan) er satt på vent, 

forventes det at det blir en nøye vurdering av konsekvensene.  

Med bakgrunn i siste ukers dekning av saken og de uheldige konsekvenser 

som har skjedd, har Innlandet idrettskrets flere spørsmål som de ønskes skal 

besvares av Norges idrettsforbund.  

 

Politisk utvalg utarbeider innspill og spørsmål i et notat som skal sendes over 

til idrettsstyret i NIF. Det er ønskelig å få mer bakgrunnsinfo om både innhold 

og prosess. Forslag til notat legges frem i styremøte i februar.  

 

Vedtak:  

Politisk utvalg utarbeider et forslag til notat og legger det frem i styremøte i 

februar.  

 

 

S-08  NM-veka 2024         

Organisasjonssjef innledet i saken.  

Innlandet idrettskrets er lokal arrangør av NM-veka 2024, og i den forbindelse 

kan det være mange muligheter til å involvere mange i dette arrangementet.  

Vi ønsker i stor grad å benytte ungdom til planlegging og gjennomføring av 

NM-veka 2024, og det særdeles viktig at dette arbeidet settes i gang ganske 

raskt. Det er ønskelig at vi får best mulig spillerom til å arrangere NM-veka 

etter disse kriteriene, og det må avklares med Norges idrettsforbund.  

Når det er gjort kan vi gå videre med å starte forberedelsene til arrangementet i 

2024.  
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Vedtak:  

Styret tok forslaget til etterretning og ba om at det gjøres nødvendige 

avklaringer med Norges idrettsforbund. Rapport og videre fremdrift på 

arbeidet legges frem på neste styremøte.  

 

 

S-09  Forenklet lovnorm for idrettsråd     

Styreleder Inger Fløgum innledet i saken.    

Innlandet idrettskrets ber Idrettsstyret i forbindelse med revidering av 

lovnormene etter Idrettstinget 2023, om å utarbeide en ny forenklet lovnorm 

for idrettsråd. Denne innføres som en permanent ordning, alternativt som en 

prøveordning fram til Idrettstinget i 2025.  

 

Innlandet idrettskrets foreslår at idrettsråd med opptil 15 idrettslag (inkludert 

bedriftsidrettslag) kan velge den forenklede lovnorm for sitt idrettsråd. 

 

Vedtak:  

Styret godkjenner forslaget «Forenklet Lovnorm for Idrettsråd» som skal 

sendes inn ifm Innkomne forslag til Idrettstinget 2023. 

 

 

Orienteringssaker  

• Politiattestordningen   

o Møte gjennomført med Justis- og beredskapsdepartementet 19. januar kl. 

13.00 – 13.50.  

• Evaluering av Idrettsgalla-helgen 

o Styret evaluerte alle arrangementene knyttet til Idrettsgalla-helgen.   

• Vikingskipet og dens fremtid  

o Inger Fløgum og Jørn Haakensveen redegjorde for møte og prosess med 

Hamar kommune, Norges idrettsforbund og Norges Skøyteforbund.  

• Tingutvalget  

o Inger Fløgum refererte til tingutvalgets arbeid.  

• Special Olympics utvalget  

o Inger Fløgum redegjorde for jobben utvalget har gjort hittil.   

 

 

 

Eventuelt:  

 


